



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
19 FEBRUARI 2015

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	OSCAR "KALLDAL" KALLDAL
VICE ORDFÖRANDE	UNNI ENGEDAHL
KASSÖR	JOEL "SHINY" STRAND
SEKRETERARE	FRIDA "\$MULTRON" ULANDER
ORDFÖRANDE DP	FELIX "FELKAN" ERIKSSON
ORDFÖRANDE F6	EMIL "CREMIL" EJBYFELDT
ORDFÖRANDE FNOLLK	SEBASTIAN "ÄNKÅ" BERGSTRÖM
ORDFÖRANDE FOC	NERMIN "NERO" TRNJANIN
ORDFÖRANDE FARM	NILS "ÄNZIEE" CARLSSON
VICE ORDFÖRANDE SNF	GUSTAV LINDWALL

§1 Mötets öppnande Oscar öppnar mötet kl.12.00.

§2 Val av justerare Sebastian Bergström väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda bordet • **Kärnstyret:**

- Kalldal har börjat titta på kommittéernas arbetsbeskrivningar och varit på möten om propositionen. Har även hjälpt NollK och FARM med deras verksamhetsplaner.
- Unni har fixat med sofforna. Nya anslagstavlor har kommit också! SAMO har fått en sida på Ftek med felanmälningsformulär och kontaktformulär. Grupprummen i Övergången ska börja gå att boka. Valberedningen har haft möte med F6 och DP. Har också haft uppföljningsmöte med alkoholworkshopen.
- Shiny har varit på banken. Det tog lång tid. Har gjort kvartalsrapport.
- Frida har pysslat med sektionsmötet, varit på möten om invalpropositionen och fått det senaste sektionsprotokollet justerat.
- **FARM:** har haft planeringsmöte och spikat datum. Funderar på en mini-branschkväll. Har även gjort verksamhetsplan.

Oscar Kalldal
Ordförande

Frida Ulander
Sekreterare

Sebastian Bergström
Justerare



- **FnollK:** har haft arr under sektionens vecka, varit på MoS. Ska ha kalas på lördag. Skriver verksamhetsplan.
- **DP:** har haft DuP och planerat aspning. Asplunch nästa vecka.
- **Foc:** har beställt flipperdelar, ska meka på söndag.
- **SNF:** har varit på programråd och delat ut Guldäppet. Funderar på hur strukturen hos SNF bör se ut.
- **F6:** hade gasque i lördags, planerar aspning.

§5 Information

- **Saft** Vi ska skicka in preliminär anmälan på onsdag, så maila Sabina senast onsdag om man vill åka med.
- **FuM** Nästa vecka är det FuM. Det ska läggas en proposition om att utreda huruvida man kan flytta ut kårstyrelsen ur kårledningen. Sektionsavgiften ska också tas upp. En motion om att riva upp beslutet om Tofsen ska också tas upp. Förra FuM tillsattes en arbetsgrupp för att se över likabehandlingspolicyn. Har även lagt ut kravspecifikation för kårledningen.

§6 Datum för sektionensmötet Eftersom vi inte har haft möte på länge tog Kalldal beslut om att lägga sektionensmötet nästa tisdag.

Beslut: att fastställa Kalldals beslut att lägga sektionensmötet 24 februari.

§7 Frida har skickat ut ett förslag på föredragningslista, den ser bra ut.

Föredragningslista

Beslut: att fastställa föredragningslistan enligt bilaga.

§8 Invalsproposition Marcus har skickat in lite kommentarer, Frida och Kalldal har gjort ett nytt förslag. Den enda egentliga skillnaden är att formuleringen om hur ledamöterna väljs in har ändrats lite. Vi vill lägga till att nomineringarna ska diskuteras med Styret innan.

Beslut: att lägga propositionen med dessa ändringar enligt bilaga.

§9 Motionssvar Marcus har skrivit en motion om andra läsningen av stadgeändringen. Vi vill yrka på bifall.

Beslut: att ge kärnstyret i uppdrag att skriva ett motionssvar där vi yrkar på bifall.

§10 Övriga frågor

- **Verksamhetsplaner:** Skicka helst in dem innan kl 18 ikväll, det är typ okej att göra det senare, men då kommer den inte med i kallelsen.
- **Värmeskåpen:** F6 hittade en sladd någonstans så nu funkar det igen.
- **Skyddsronder:** Det kommer att komma ut en enkät inför den psykosociala skyddsronden. Alla borde svara på den!

§11 Denna diskussion fördes bakom stängda dörrar.
Incidenthantering

§12 Mötets avslutande
Mötet avslutades av Oscar kl. 13.29.

Veckans serie Från XKCD.

